
Pielgrzymka na Sycylię

Zapraszamy na wycieczkę na Sycylię w terminie od 06.05 do
13.05.2020 r.

W programie: KATANIA – ETNA – TAORMINA – SYRAKUZY – NOTO –
PIAZZA ARMERINA – ENNA – AGRIGENTO – CALTABELLOTTA – SCIACCA –
SELINUNTE – TRAPANI – ERICE – PALERMO.

Więcej informacji i pełny program pielgrzymki znajduje się w
pliku:

Sycylia-2020Pobierz

Spokojnych  i  zdrowych  Świąt
Bożego Narodzenia

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2020/01/02/pielgrzymka-na-sycylie/
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/wp-content/uploads/2019/12/Sycylia-2020.pdf
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/wp-content/uploads/2019/12/Sycylia-2020.pdf
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/12/22/spokojnych-i-zdrowych-swiat-bozego-narodzenia/
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/12/22/spokojnych-i-zdrowych-swiat-bozego-narodzenia/


Parafianom  i  Gościom  życzymy  spokojnych  i  zdrowych  Świąt
Bożego Narodzenia, spędzonych z bliskimi, w ciepłej, rodzinnej
atmosferze.

Niech nadchodzący Nowy Rok 2020 przyniesie jak najwięcej łask
Bożych.

Rodzicom  życzymy  dużo  Bożej  mocy  i  daru  mądrości,  młodym
otwarcia na światło Ducha Świętego, dzieciom życzymy miłości
od wszystkich.

Osobom trochę starszym życzymy pogody ducha i daru żarliwej
modlitwy za wszystkich wokół.

Wasi duszpasterze 



Adwent

Od  poniedziałku  do  piątku  zapraszamy  na  roraty  dzieci  i
młodzież o 17:00, a w sobotę o 8:00. Zachęcamy również osoby
dorosłe,  zwłaszcza  emerytów,  do  uczestnictwa  w  roratach  w
poniedziałki, środy i piątki o 7:00. Niech czas adwentu odnowi
w nas wolę życia i pragnienie sławienia Chrystusa, a przez to
dajmy dobry przykład dzieciom i młodzieży.

Katecheza Dobrego Pasterza
Zapraszamy dzieci w wieku od 3 do 4 lat na katechezy, które
odbywają się przy Naszej Parafii w soboty o godz. 11:00.

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/12/01/adwent-3/
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/09/08/katecheza-dobrego-pasterza-2/




Dożynki na Górze św. Anny

Diecezjalne Dożynki na Górze św. Anny odbędą się 22 września
2019 roku.

Uroczystości  Parafialne  w
sierpniu 2019 roku

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/09/04/dozynki-na-gorze-sw-anny/
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/07/31/uroczystosci-parafialne-w-sierpniu-2019-roku/
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/07/31/uroczystosci-parafialne-w-sierpniu-2019-roku/


12?17 sierpnia ? Opolska Pielgrzymka na Jasną Górę,

18 sierpnia ? Kiermasz kościoła św. Anny,

24 sierpnia ? Pielgrzymka Rodzin do Prudnika ? Lasu.

Odpust ku czci św. Anny

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/07/09/odpust-ku-czci-sw-anny-4/


Odpust ku czci św. Anny w Czarnowąsach odbędzie się w dniach
27-29 lipca 2019 roku.



Dziękujemy za ołtarze

W  miniony  czwartek  przeżywaliśmy  uroczystość  Bożego  Ciała.
Ważną  częścią  świętowania  tej  uroczystości  była  procesja
eucharystyczna, która przebiegała ulicami naszej parafii.

Idąc w procesji z Panem Jezusem w Najświętszym Sakramencie
chcieliśmy publicznie wyznać wiarę w Jego rzeczywistą obecność
pod postacią chleba. Chcieliśmy także publicznie Go uczcić
jako naszego jedynego i prawdziwego Boga. Tajemnica Bożego
Ciała oznacza, że Pan Bóg idzie do nas, chce być z nami w
każdym  miejscu  i  w  każdej  sytuacji  życia.  Tak  jak  to
zapowiadał: A oto ja jestem z wami? On chce być z nami, a my
pragniemy Jego obecności wśród nas. Boże Ciało jest dniem 
otwierania  drzwi  Chrystusowi.  Wymownym  znakiem  tego  święta
było błogosławieństwo sakramentalne, którym kapłan przy każdym

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/06/23/dziekujemy-za-oltarze/


ołtarzu obejmował ludzi, okoliczne domy, pola i miejsca pracy.
Z tego powodu w czterech miejscach mieszkańcy przygotowali
piękne ołtarze, za co im ogromnie dziękujemy, za wysiłek i
serce  kochające  Boga.  Dziękuję  za  piękny  i  liczny  udział
wszystkim, począwszy od dzieci. Niech również w naszych domach
znajdzie swoje miejsce duchowy ołtarz dla Pana Jezusa, na
którym  codziennie  będziemy  składać  ofiarę  naszej  modlitwy,
naszych wysiłków, obowiązków rodzinnych, pracy i odpoczynku.
Przy  III  ołtarzu  znajdowało  się  serce  złożone  z  wielu
serduszek. To symbol serc nas wszystkich ukrytych w Sercu Pana
Jezusa.

[prob.]

Pielgrzymka do Grecji
Termin pielgrzymki: 29.05 ? 05.06.2019 r.

Informacje dotyczące pielgrzymki.

Informacje dotyczące wylotu:

1/ Zbiórka uczestników pielgrzymki na parkingu przy parafii w
Czarnowąsach o godzinie 01:00 z dnia 28.05.2019 na 29.05.2019
r.

2/ Wylot z Katowic w dniu 29.05.2019 r. o godz. 06:20, odprawa
bagażowa od godz.04:20

3/ Przylot do Aten w dniu 29.05.2019 r. o godz.09:45

4/ Wylot z Aten w dniu 05.06.2019 r. o godz. 10:25, odprawa

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/05/26/pielgrzymka-do-grecji/


bagażowa od godz. 08:25

5/ Przylot do Katowic-Pyrzowic w dniu 05.06.2019 r. o godz.
11:55

6/ Każdemu pasażerowi przysługuje do 10 kg bagażu podręcznego
o maks. rozmiarach: 40cm x 30cm x 20cm i mała torebka 35cm x
20cm x 20cm oraz 1 sztuka bagażu głównego do 20 kg

Co należy zabrać ze sobą:

Ważny paszport lub dowód osobisty
Nakrycia głowy (czapeczka, kapelusz)
Woda do picia + woda w aerozolu do nawilżania twarzy i
ciała
Pieniądze (na zakup napojów lub pamiątek ? najlepiej
drobne), waluta Euro
Strój kąpielowy
Peleryna przeciw deszczowa
Bluzki z krótkim i z długim rękawem (przewiewne) 
Polar lub sweter, kurtka ? wieczory mogą być chłodne
Wygodne obuwie ? min. 2 pary, np. półbuty, sandały,
adidasy
Aparat  fotograficzny  (ładowarka,  zapasowa  karta  i
baterie) 
Ładowarka do telefonu komórkowego
Okulary przeciwsłoneczne 
Plecak lub torba podręczna
Środki  higieny:  mydło,  szampon  +  odżywka,  pasta  do
zębów, szczoteczka do zębów, krem do twarzy, chusteczki
higieniczne, itd
Lekarstwa  (zażywane  regularnie,  przeciwbólowe,
przeciwgrypowe,  przeciwalergiczne,  opaska  elastyczna,
wapno w tabletkach musujących)

Ceny podstawowych produktów w walucie EURO:

Woda mineralna ok. 0,50 EURO
Sok owocowy ok. 1,30 EURO



Coca-Cola 2l ok. 1,60 EURO
Wino regionalne 1l ok. 6,00 EURO
Piwo 0,5l ok. 1,00 EURO
Kawa ok. 2,00 EURO
Sałatka tara mas ok. 1,50 EURO
Lody ok. 1,00 EURO    

Podstawowe zwroty:

??? [ne] – tak 
??? [ochi] – nie 
????????? [Efcharisto.] – Dziękuję
????????.  [Parakalo.]  /  ???  ?????  ??????.  [Dhen  kani
tipota.]  –  Proszę  bardzo.  Nie  ma  za  co
????????. [Parakalo.] – Proszę (prosząc o coś)
??????. [Oriste.] – Proszę (podając coś)
????????! [Kalimera!] – Dzień dobry! (rano) 
?????????! [Kalispera!] – Dzień dobry! (po południu) 
?????! [Andijo!] / ????! [Ghia!] – Do widzenia! 
???? ?????! [Kalo wradhi!] – Dobry wieczór! 
?????????! [Kalinichta!] – Dobranoc! 
????! [Ghia!] – Cześć! (powitanie) 
????! [Ghia!] – Pa! 
??? ?? ??????????. [Is to epanidhin.] – Do zobaczenia
????????!  [Sighnomi!]  /  M?  ??????????!  [Me  sinchorite!]  –
Przepraszam! (np. zaczepiając osobę nieznajomą) 
????????. [Sighnomi!] – Przepraszam
???????. [Lipame.] – Przykro mi

Nie  bójcie  się,  idźcie  do

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/04/21/nie-bojcie-sie-idzcie-do-galilei/


Galilei

Zdrowych  i  pogodnych  Świąt  Wielkanocnych,  przepełnionych
wiarą, nadzieją i miłością. Pogody w sercu i radości płynącej
z faktu Zmartwychwstania Pańskiego oraz smacznego Święconego w
gronie najbliższych osób…

Życzą Wasi Duszpasterze

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2019/04/21/nie-bojcie-sie-idzcie-do-galilei/

